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OUDERRAAD 

 

 

 
  

DE OUDERRAAD BEHARTIGT DE ALGEMENE BELANGEN VAN LEERLINGEN  
EN OUDERS/VERZORGERS EN FUNGEERT ALS AANSPREEKPUNT VOOR 

VRAGEN/OPMERKINGEN.  SCAN DE QR-CODE VOOR MEER INFO! 

 

Goed onderwijs, een veilige leeromgeving en ervoor 
zorgen dat de leerlingen met plezier naar school gaan. 

Dat is waar wij voor staan als ouderraad van  
Het Goese Lyceum Oranjeweg!  

Open dagen 
Op vrijdagavond 2 februari en zaterdag  

3 februari waren het open dagen  

voor de toekomstige brugklassers.   

De ouderraad was hier ook 

vertegenwoordigd. 

In een gezellige setting in het Atrium 

konden kinderen met hun ouders/verzorgers 

vragen stellen aan ons, even praten of 

uitrusten van alle indrukken.  

Voor iedereen was er een informatiekaartje 

met een leuke goodie op te halen.  
Het waren twee geslaagde dagen! 
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HEB JE EEN VRAAG?  
LAAT HET ONS WETEN VIA:  
ouderraad.GLLO@pontes.nl  

Wist je dat… 

de vrijwillige bijdrage aan ouderraad nodig is 
om activiteiten of zaken te kunnen bekostigen 

die niet vanuit de reguliere middelen/vanuit 

de school zelf gerealiseerd kunnen worden.  

 

Dit schooljaar is er een aanvraag bij ons 

gedaan om financieel bij te dragen aan 

lampen die Het Goese Lyceum letterlijk  

in de spotlight zetten. Voorheen werden deze 

lampen per gelegenheid gehuurd, wat een 

kostbare aangelegenheid is.  

Aanschaf is dan uiteindelijk veel voordeliger.  

Samen met Het Goese Lyceum hebben we de 

kosten gedeeld en zijn de lampen 

aangeschaft. Deze lampen worden veel 

gebruikt. Ze zijn in gebruik genomen bij de 

Nightrun. En afgelopen kerstperiode zijn ze 

ook gebruikt. Niet alleen als kerstversiering, 

maar ook bij het uitverkochte,  

zeer geslaagde Kerstconcert. 

 

VERGETEN OM DE VRIJWILLIGE  
BIJDRAGE AAN DE OUDERRAAD  
TE BETALEN? SCAN EENVOUDIG  
DEZE QR-CODE!  

Het derde overleg van de ouderraad heeft 

plaatsgevonden op 9 januari.  

Rector Carin Biesterbosch was hierbij aanwezig. 

Een greep uit de besproken onderwerpen:  

nieuw schoolmeubilair, pauzeren op het 

sportveld, schoolfotograaf, voorstel voor telefoon 

‘thuis of in de kluis’, uitgevallen lesuren,  

invulling maatwerkuren, nakijktijd toetsen, 

schoolband, deelname ouderraad aan de open 

dagen, locatie schoolexamens en de positieve 

uitslag van het inspectieonderzoek. 

Telefoon thuis of in de kluis is veelvuldig besproken 

de laatste tijd. Ongetwijfeld zal het bij jou thuis 

ook onderwerp van gesprek zijn geweest. Er zijn 

veel meningen hierover. Gebaseerd op ervaringen 

elders, is de verwachting dat dit een positief 

effect zal hebben op de leerlingen en het sociale 

klimaat binnen de school.  

Veiligheid is al diverse m
alen tijdens ons 

overleg besproken. Enk
ele incidenten 

verstoorden het afgelo
pen jaar de doorgaans 

veilige schoolomgeving. Dit was aanleiding voor 

de schoolleiding om een ‘Goes-brede’ 

afstemming te kiezen en om samen met 

medewerkers te bespreken ho
e hiermee om te 

gaan. We hebben daar over gea
dviseerd en 

hebben vertrouwen in de aanpak. 
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